
 

 

Zápis č. 99 z jednání výboru Vodovodního svazu Císařská studánka ze 

dne 18. 6. 2024 v zasedací místnosti obecního úřadu v Libli. 
 

 

Přítomni: dle prezenční listiny, která je součástí zápisu.  

 

1. Zahájení.  
Předseda svazku p. Daněk přivítal všechny přítomné členy a konstatoval, že v počtu 10 

přítomných je schůze usnášení schopná. Přítomní byli seznámeni s programem jednání dle 

pozvánky. Zapisovatelkou byla určena účetní svazku, ověřovateli zápisu byli navrženi a 

schváleni Ing. Petra Králíčková a Mgr. Stanislav Pantůček. 

          Hlasování: 

          pro/proti/zdržel 10/0/0 

 

2. Kontrola usnesení z minulého zasedání.  
Předseda svazku přečetl usnesení z minulého zasedání a konstatoval, že jednotlivé body 

kontrolovaného usnesení byly přijaty bez připomínek.  

 

 

3. Rozpočtové opatření předsedy svazku č. 3/2024.  
Předseda vysvětlil drobnou úpravu rozpočtu vzniklou z povinnosti platit zákonné pojištění 

odpovědnosti. 

 

4. Zpráva o výsledku přezkoumání hospodaření VsCs za rok 20233 a závěrečný účet VsCs za 

rok 2023 

  

5. Účetní závěrka VsCs k 31. 12. 2023 za účetní období 1. 1. 2023 – 31. 12. 2023  
Členům výboru VsCs byly předloženy následující dokumenty k posouzení: 

Zpráva o výsledku přezkoumání hospodaření za r. 2023 ze dne 9. 5. 2024 

Závěrečný účet včetně zprávy o výsledku hospodaření DSO za rok 2023 

Inventarizační zpráva č. 21 ze dne 25. 1. 2024 za rok 2023 

Inventurní soupis účtů a majetku za rok 2023  

Výbor vodovodního svazu Císařská studánka, ve složení dle prezenční listiny, po přezkoumání 

předložených dokumentů, schvaluje Závěrečný účet za rok 2023 s vyjádřením souhlasu 

s celoročním hospodařením bez výhrad. 

 

          Hlasování: 

          pro/proti/zdržel 10/0/0 

 

6. Úhrada stočného po čtvrté výzvě v obci Kvasiny a další postup řešení. Předseda informoval 

přítomné, s jakými obtížemi se setkává v souvislosti s úhradou stočného od části občanů obce 

Kvasiny. Po čtyřech výzvách je ještě množství občanů, kteří na výzvy nezareagovali. Po bouřlivé 

výměně názorů se starostou obce Kvasiny, bylo přijato usnesení. Předseda svazku je udiven 

přístupem vedení obce Kvasiny k tomuto problému týkajícího se životního prostředí. Každá obec 

připojená na centrální ČOV by přeci měla motivovat své občany k napojení odpadních vod na 

veřejnou kanalizaci.  

         Hlasování: 

         Pro/proti/zdržel  10/0/0   

 

 

 



 

7. Kvalita vody v lokalitě CS, možná řešení, stav II. pásma ochrany vod vodního zdroje 

Císařská studánka. Kvalita dodávané vody ze zdroje Císařská studánka je v současné době na 

hraně přípustnosti z hlediska dusičnanů. Hygienici požadují provést nápravné opatření. Předseda 

shrnul důvody současného stavu a konstatoval, že zemědělci ani občané nerespektují podmínky 

ochranného pásma vodního zdroje. Jedná se zejména o nepřípustné zakládání kompostů a 

hnojišť, odvádění odpadních vod, vyvážení žump apod. To doložil fotografickou dokumentací ze 

Solnice, Kvasin a Skuhrova n. Bělou. Při dešti pak dochází ke splachům a dusičnany se dostávají 

do vodního zdroje Císařská studánka. Starosta Kvasin vznáší dotaz, zda jsou zemědělci 

informování o skutečnosti, že hospodaří v ochranném pásmu. Předseda informoval přítomné o 

jednání, které se konalo včera za účasti pracovníků Aquaservis a.s., hydrogeologů z firmy 

FINGEO s.r.o. a předsedy VsCs. Jednalo se zde o možnostech řešení. Zde vystoupil starosta 

obce Kvasiny s dotazem, proč nebyli starostové přizváni k jednání. Předseda vysvětluje, že 

závěry přednáší na dnešním zasedání a od toho je předsedou svazku, aby takováto jednání vedl a 

výbor o jejich průběhu a závěrech informoval. Na jednání byla projednávána tři možná řešení. 1. 

prohloubit stávající vrt J1 z dosavadních 80 m na 150 m, 2. využití povrchových vod z náhonu 

Bělá a 3. vyhloubit nový vrt J3 do hloubky 150 m, který byl navrhován již ve studii z  roku 2013 

cca 65 m od vrtu J1 v obecním lese. Ve všech případech by se jednalo o pomíchávání vody 

z nových zdrojů s vodou stávající. Odborná firma FINGEO s.r.o. předloží do 14 dnů technickou 

a ekonomickou studii pro jednotlivé varianty, které budou podkladem pro další jednání VsCs.  

  

8. Různé a diskuse. Předseda informoval přítomné, že VsCs udělila souhlas firmě AQUASERVIS 

a.s. s poskytováním dat v souvislosti s tvořením Digitální technické mapy kraje pro obce ve 

svazku. Jednotlivé obce si písemně požádají o tato data ing. Kubíčkovou. Co se týká II. 

ochranného pásma vod, zašle předseda svazku jednotlivým dotčeným obcím podklady 

k místnímu šetření. Dále předseda informoval přítomné, že příští zasedání se uskuteční v Solnici 

a před tímto zasedáním se uskuteční prohlídka objektů VsCs pro zájemce. Předseda znovu 

zopakoval přítomným záměr ukončit svoji misi v čele VsCs.   

 

 

9. Závěr a usnesení.  Předseda svazku p. Daněk poděkoval přítomným za účast a vyzval k přečtení 

a schválení usnesení.  

 

          Hlasování: 

          pro/proti/zdržel 10/0/0 

Zapsala. Z. D. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

Usnesení č. 99 z jednání výboru Vodovodního svazu Císařská studánka 

ze dne 18. 6. 2024 v zasedací místnosti obecního úřadu v Libli. 
 

Výbor bere na vědomí bez připomínek: 

1. Kontrolu usnesení z minulého zasedání 

2. Rozpočtové opatření předsedy č. 3/2024 

3. Informaci o probíhajících kontrolách stočného v obci Kvasiny 

4. Informaci o jednání s odbornou firmou FINGEO s.r.o. o možných řešeních v souvislosti 

s kvalitou vody z hlediska dusičnanů 

 

Výbor schvaluje: 

1. Závěrečný účet za rok 2023 s vyjádřením souhlasu s celoročním hospodařením bez výhrad   

2. Po přezkoumání předložených dokladů účetní závěrku za rok 2023 bez připomínek. 

 

Výbor pověřuje:  

1. Předsedu vyzvat firmu AQUASERVIS a.s. k provedení kamerových a senzorických kontrol 

vytipovaných neplatičů s případným uzavřením jejich kanalizačních přípojek  

2. Starosty obcí, na jejichž katastrálním území se zcela nebo částečně nachází Ochranné pásmo II. 

stupně vodního zdroje Císařská studánka, zajistit místní šetření ohledně dodržování zásad 

chování v tomto území (hnoje, odpadní vody, žumpy a jejich vyvážení, skládky apod.)  

 

Zapsala: Z. D. 


